
Tájékoztató a Biztonságosabb Nyírbátorért Polgárőr Egyesület 2024. évi 

tevékenységéről 

Tisztelt Polgármester úr!  

Tisztelt Képviselő-testület! 

Nagy Imre, mint a Biztonságosabb Nyírbátorért Polgárőr Egyesület elnöke az 

alábbi tájékoztatót nyújtom be: 

Az egyesület alakuló ülését 2018. szeptember 12-én tartotta 10 alapító taggal, a 

Nyíregyházi törvényszék 2018. október 04-én vette jogerősen nyilvántartásba, 

taglétszámunk 2024. évben 31 fő.  

Az egyesület célja a bűnmegelőzés, gondoskodás a közrend és közbiztonság helyi 

feladatairól, védelméről, a lakosság és a bűnüldöző szervek közötti bizalom és 

együttműködés erősítése, vagyon- és értékvédő tevékenység népszerűsítése, 

propagálása, a rendőrséggel és a helyi önkormányzattal a közbiztonság 

védelmével összefüggő feladatok végrehajtásának elősegítése. 

Egyesületünk alapfeladataként a helyi közrend és közbiztonság védelme, valamint 

a bűnmegelőzésben való közreműködés érdekében közterületi járőrszolgálatot, 

figyelőszolgálatot, a közúti baleset helyszínén, valamint bölcsőde, óvoda, 

általános- és középiskola közvetlen közelében jelzőőri tevékenységet lát el. 

Az egyesület tevékenységei továbbá önvédelmi, vagyon- és értékvédelmi 

tevékenység, ezen tevékenységek népszerűsítése, bűnmegelőzési információk 

közvetítése a lakosság felé, a bűnmegelőzési tapasztalatok, módszerek, ajánlások 



népszerűsítése, gondoskodás a közrend és közbiztonság helyi feladatairól, 

közvetlen kapcsolattartás a Megyei és Országos Polgárőr Szövetséggel és egyéb 

társszervezetekkel, a rendőri szervekkel és a helyi önkormányzattal a 

közbiztonsággal kapcsolatos feladatok végrehajtásának elősegítése, a lakosság és 

a bűnüldöző szervek közötti bizalom és együttműködés erősítése. 

Nyírbátorban problémaként jelenik meg a közterületek, játszóterek rongálása, túl 

hangos zenehallgatás bizonyos területeken, tiltott helyen való közlekedés mind 

gépjárművekkel, mind kerékpárokkal. Kiemelt figyelmet kell fordítani a 

várostörténeti sétányon lévő értékek megőrzésére is. 

Ezen problémák kapcsán együttműködünk az önkormányzat által működtetett 

diszpécser szolgálattal, valamint a mezőőrséggel is. A közterületi szemetelés ellen 

is fel kell lépni, mivel sajnos sokan nem tartják be a közösségi együttélés alapvető 

szabályait, és több esetben szabálysértést is elkövetnek. 

2024.-ben sajnos nem tudtuk növelni a teljesített szolgálati órák számát. 2024-ben 

új alelnököt választottunk, és megkezdtük a meglévő taglétszám aktivizálását, 

azonban azt tapasztaltuk, hogy az aktív létszám kevés ahhoz, hogy megfelelő 

mennyiségű szolgálatot lássunk el. Több irányból próbáltunk új tagokat toborozni, 

azonban 2025-ben 3 fővel tudtuk növelni a létszámot, de ugyanennyién léptek ki 

az egyesületből.  

2024. évben a Szabolcs-Szatmár-Bereg Vármegyei Polgárőr Szövetségtől 255.000 

Ft működési támogatást kaptunk, melyet eszközbeszerzésre, és működési 

költségekre fordítottunk.  

Továbbá az Országos Polgárőr Szövetség által meghirdetett "Illegális 

Hulladéklerakó Helyek Felderítése” programban is részt vettünk, melyben 

150.000 Ft támogatást kaptunk.  



A fentieken túlmenően a legfontosabb előttünk álló feladat, hogy bővítsük az aktív 

taglétszámot. Ez a legnehezebb feladat, sajnos kisebb településeken sokkal 

nagyobb aránnyal vesznek részt a lakosok ebben az önkéntes munkában. 

Köszönjük a Képviselő-testület bizalmát, és anyagi hozzájárulását, igyekszünk 

minden tőlünk telhetőt megtenni Nyírbátor Város közbiztonságának növelésében! 

 

Nyírbátor, 2025. április 23. 

 

Tisztelettel: 

 

Nagy Imre s.k. elnök 

 

 


